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Abstract (en)
The pillar profile, for light construction, is in a C-shape with two parallel legs linked by a common member (11) between them with at least one spring
section (20) along its longitudinal line. It is shaped to give a lower lateral spring hardness where it is formed from the plane of the center member
(11), to give a movable bond for the legs (13,13'). The spring section (20) is bent from the center member (11) at its center and it is symmetrical to
the longitudinal center line. Supporting bodies are placed within the hollow of the profile, especially of rock wool or other insulating materials.

Abstract (de)
Das Ständerprofil besitzt zwei in Profillängsrichtung im Abstand voneinander verlaufende, durch einen Profilsteg miteinander verbundene
Profilschenkel. Der Profilsteg (11) ist mit wenigstens einem in Profillängsrichtung verlaufenden Federabschnitt (20) geringer transversaler
Federhärte ausgerüstet, der aus dem vom Profilsteg aufgespannten Ebene herausgeformt ist und eine biegeweiche Verbindung der Profilschenkel
(13,13') vermittelt. Angesichts der Ausrüstung des Profilsteges mit wenigstens einem längslaufenden Federabschnitt ist das Ständerprofil in zwei
Profilbereiche unterteilt, die nur über den zwischen diesen Profilteilen angeordneten Federabschnitt miteinander verbunden sind.
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